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MØTEREFERAT – FAU MØTE 
 
Dato: 21.09.2022 Sted: Frivoll skole  
 

Til stede: 

 
 
Faste deltakere 

☒ 1. Trinn – Ifeta Maglic 

☒ 2. Trinn – Kjell Olav Fosseli-Haugen 

☐ 3. Trinn – Veronika Eroglu 

☐ 4. Trinn – Lars Edvard Storjord 

☐ 5. Trinn – Stig Rønning 

☒ 6. Trinn – Erling Frydenlund 

☒ 7. Trinn – Steinar Watne 

☒ Rektor – Trond Eirik Jaabæk 
 

 
 
Vara representanter 

☐ 1. Trinn – Øyvind Stokkan 

☐ 2. Trinn – Kjetil Nodeland Frøysnes 

☐ 3. Trinn – Linn Celine Erlandsen 

☒ 4. Trinn – Beate Nodeland Frøysnes 

☒ 5. Trinn – Frode Novik 

☐ 6. Trinn – Valborg Hodnebrog 

☐ 7. Trinn – Even Næsheim Simonsen 
 
 
 

Referent: Steinar Watne 
 

AGENDA 

SAK NR.  SAKSTITTEL TYPE BEHANDLING ANSVARLIG 

220922/01 Velkommen til nye FAU 
medlemmer 

Informasjon Erling Frydenlund 

220922/02 Evaluering av høstfesten Diskusjon Erling Frydenlund 

220922/03 Inkalling til Stormøte for FAU 
i Grimstad skolen 

Informasjon Erling Frydenlund 

220922/04 Årsmøte for KFU Informasjon Erling Frydenlund 

220922/05 Dugnad Solheimsheia høst 
2022 

Diskusjon Erling Frydenlund 
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REFERAT 

Sak nr. Referat                                                                                              Oppfølging 
220922/01 Velkommen til nye FAU medlemmer: 

Gjennomgang vedtekter: 
Dokumentet har Erling i en perm  Han leste opp fra dette 
– rundt oppgaver og hva FAU er.  
Rektor ønsker et godt samarbeid med foreldrene. Ønsker 
veldig gjerne innspill på alt når det gjelder skolen. Både 
positive og negative ting. Foreldrene har mye å bidra 
med! Eksempler på hvordan én forelders tilbakemelding 
har ført til at man har gjort endringer. 
 
Årshjul: 
August: hvem går ut var FAU, og hvem skal inn – valg av 
roller. Planlegging av høstfest 
September: Evaluering av høstfesten og sette dato for 
dugnad på heia, og ser om det er noen lekeapparater 
som skal repareres 
Februar: kransekakelotteriet 
Mars: 17. mai planlegging (europris – Linda er god å 
spørre om premier) 
 
Valg av FAU roller: 
Steinar – Referent 
Ifeta – kasserer 
Erling – leder 
Vi trenger også en KFU representant 1 år. Tar diskusjonen 
videre i messengergruppen. 
 

Erling følger opp valg av 
KFU representanten på 
messenger.  

220922/02 Evaluering av høstfesten: 
Planlegging: 
Gikk litt fort før høstfesten, men det er vanskelig å gjøre 
noe med, med mindre man har FAU representantene klar 
før ferien.  
 
Gjennomføring: 
Vi trenger flere kaker til neste år. Hva med 3 pr klasse? 
Det var bare 1 person på et av kakebordene. Vi trenger to 
pr bord for salget. Kanskje det skal være 6 totalt der.  
Vi trenger også et skilt med allergivennlig kaker. Bør 
markeres tydelig. Vipps plakaten revnet.  
 
Inntjening: 
Usikker på hvor mye vi fikk inn. Kasserer er ikke helt inne 
i oppgaven enda, så vi har ikke helt oversikt. Ifeta ringer 
Ernst Martin Olsen – 91838183 (tidligere kasserer) for å 
få informasjon om hvordan kassererjobben skal utføres.  

Neste FAU møte bør ta 
opp igjen plakatene.  
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Sak nr. Referat                                                                                              Oppfølging 

 
Tenke på til neste år: 
Flere kaker? 
Kan man bestille noen plakater fra Steinmoen? Gjerne 
laminert til kafeene. 
Øker pris med 5kr for brus og kake? Veldig billig slik det 
er på plakatene nå 
Noen tar med seg plakatene og oppdaterer disse. Kanskje 
elevene på skolen kan lage nye plakater, og laminere på 
skolen? 
4 A3 plakater med VIPPSnummer trengs 
Bør vente med plakater til flytte av bank i tilfelle 
vippsnummeret endres. Dette tas opp på neste FAU møte 
Flere kaker, gratis gjetning av gresskar. Det er viktig at 
noe er gratis på høstfesten.  

220922/03 Innkalling til Stormøte for FAU i Grimstad skolen: 
2022-10-17 klokken 17:30-20:30 
Kreativt møtesenter, Terje Løvåsvei 1 
 
Jim sendte ut melding i messengergruppa. Erling 
anbefaler at man stiller opp på denne.  
 

 

220922/04 Årsmøte for KFU: 
27. september klokken 19:00 i kommunestyresalen 
på rådhuset. Der er det også valg på roller i KFU. Der 
er det en del møter rundt hva som skjer i Grimstad 
skolen.  
 
Trond Eirik forteller at møtet er avlyst, men skal 
bekrefte/avkrefte dette i morgen (fredag 23.09) 

Trond Eirik 
bekrefter/avkrefter 
om dette møtet er 
avlyst i morgen 

220922/05 Dugnad Solheimsheia høst 2022: 
Uke 41 - 12. oktober 16:30-18:30 
Vi trenger bil med henger 
Gode kniver, river, hansker og annet utstyr som 
trengs til ryddingen. 
 

Erling lager 
informasjon, og 
informerer sine 
klassekontakter i 6. 
klasse. 

220922/06 Lekeapparater: 
Veldig slitte lekeapparater, blant annet en rift i den 
store sklia. Trond Eirik har spurt om hvor mye det 
koster å få en ny sklie. Har ikke fått pris, men det er 
dyrt.  
 
Kan vi bidra til dette på noen måte? 
Trond Eirik kommer tilbake til dette ved et senere 
FAU møte.  

Trond Eirik kommer 
tilbake til dette på et 
senere møte.  
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Sak nr. Referat                                                                                              Oppfølging 

220922/07 Skolens fremtid: 
Vedtak skjer i bystyret tidlig desember.  

Erling legger ut 
høringssvaret i 
messengergruppen i 
etterkant av møtet.  
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